

Refer a Friend Scheme

Terms & Conditions

规定条件

1. In order to be eligible for the reward, the person who is introducing a friend must be a current AKiddos student who has paid fee in full the current sitting.
介绍人必须是当前 AKiddos 的学生,及已缴付全额费用才有资格获得赏金。
2. Both students will receive RM50 for the package (1, 2 and 3 only) booked.
两位同生将获得 RM50 赏金。只限于配套 1、2 和 3。
3. The new student can only be introduced by one person (other people cannot claim to have introduced the same person).
新生只可由一位介绍人推荐 (其他的人不能要求, 介绍同一人)。
4. The new student must not have previously attended programmes with AKiddos.
新来的同学必须是没参加过任何AKiddos 课程。
5. Introduce a friend payments will not be paid until the programmes has been paid for.
介绍赏金将不支付付款直到两位同生 (新生及介绍人) 支付全额费用。

Note: The management of AKiddos Educare & Learning reserves the right to change the terms and conditions of the Refer-a-Friend scheme without prior notice.

Existing AKiddos Student's Details 在级学生信息:

Name 姓名		
Package enrolled 配套		
Current enrolment status 目前就读年级		Standard - 1, 2, 3, 4, 5, 6 年级

Applicant's Details 申请学生个人信息:

Name 姓名		
Package enrolled 配套		
Intake details 就读年级		Standard - 1, 2, 3, 4, 5, 6 年级

Declaration & Signature

声明和签名

I (the parent / guardian) _____ / New IC No: _____
declare that all the information provided by me for this application is true. I
acknowledge that AKiddos Educare & Learning reserves the final right or decision
regarding this application.

我（父母 / 监护人）_____ / 新身份证号码：_____ 所
提供的信息都是真实和正确的。我承认 AKiddos Educare & Learning 储备的最终权利或关于
此申请的决定。

Parent / guardian Signature: _____ Date: _____

父母 / 监护人签名

日期

For office use only

Reward Collected Y / N

Officer in Charge: _____ Date : _____